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Vraagnummer: S- 521 (20int04522) 
 
Datum indiening: 12 oktober 2020 
 
Onderwerp:  Verkeersveiligheid Aurelius e.o. (Elst) 
 
Naam indiener: E. Elbers (PvdA) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Bij brief van 24 september 2020 aan het college en in afschrift aan de gemeenteraad, heeft 
de heer Theunissen, namens een groep inwoners van de Aurelius en Apollo in Elst, 
aandacht gevraagd voor de verkeersveiligheid (zie stuk B2 op de lijst ingekomen post van de 
raad van 6 oktober j.l.. In de brief stellen de inwoners dat het college op 19 juni de situatie ter 
plaatse in ogenschouw heeft bekeken. Toen is toegezegd dat het college voldoende 
aanleiding zag om nog eens goed te kijken wat echt nodig is voor een verkeersveilige 
situatie. 

De inwoners constateerden dat geen heldere afspraken zijn gemaakt over de voortgang, 
noch over het proces om te komen tot een voor alle partijen aanvaardbare oplossing om de 
Aurelius en Apollo veiliger te maken. Een concreet vervolg liet, volgens de inwoners, op zich 
wachten en er kwam, tot tweemaal toe, geen antwoord op de uitnodiging met de bewoners in 
gesprek te gaan. De bewoners stelden vast, dat het erg lastig is om met de gemeente in 
gesprek te blijven en zij vonden het jammer nauwelijks berichtgeving van het college te 
ontvangen, ondanks serieuze conclusies en aanbevelingen in een rapport van Veilig Verkeer 
Nederland (VVN)2 van december 2019. De bewoners spraken hun bereidheid uit om met het 
college in gesprek te gaan over concrete serieuze vervolgstappen.  

VVN concludeert in hun rapport dat de situatie, zowel objectief als subjectief, gevaarlijker is 
dan op het eerste gezicht lijkt en uit de telgegevens lijkt te komen. Dit wordt veroorzaakt door 
een combinatie van erven die dicht op de rijbaan liggen en een relatief hoog aandeel 
doorgaand verkeer.  

VVN adviseert om de volgende maatregelen te treffen: 
 

 1. Om de veiligheid voor voetgangers en kinderen op de kruisingen van de Aurelius met 
Donar en Apollo te vergroten wordt geadviseerd de bewoners te bewegen de heg nabij 
de kruising te verlagen naar ca 0,5m en om de paaltjes te (ver)plaatsen naar precies de 
rand van de weg. 
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 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 
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 https://www.amazon.com/clouddrive/share/q5Y1NDEoiupcuDxyToO7jjlAbU2hCk1W5jhIMEwhoQf 



 

 

 2. Om de objectieve en subjectieve veiligheid in het wegvak van de Aurelius te vergroten 
wordt als goedkoopste en meest effectieve oplossingsrichting aangeraden om een 
(aantal) wegvak(ken) af te sluiten voor autoverkeer.  

 
In de raadsvergadering van 6 oktober j.l. heeft de PvdA-fractie aan het college gevraagd 

om contact op te nemen met de briefschrijver en de bewoners en de gemeenteraad te 
informeren over de mogelijke maatregelen. In beantwoording daarop is door het college 
aangegeven, dat op basis van het bezoek ter plekke en het rapport van VVN wordt 
beoordeeld of en welke maatregelen worden getroffen. De ambtelijke organisatie is doende 
met het formuleren van een reactie. En men verwacht binnen twee tot drie weken een reactie 
te verzenden naar de inwoners. Op verzoek van de PvdA-fractie zou in de week van 6 
oktober een ontvangstbevestiging van de brief worden verzonden naar de inwoners met 
daarin een vermelding van de uiterste reactietermijn door het college op het verzoek. 

Inmiddels lijkt het college een reactie te hebben geformuleerd over de voorgestelde 
maatregelen van VVN over de voorgestelde maatregelen voor het wegvak 'Aurelius'. 

Dat roept bij de fractie van de PvdA de volgende vragen op:  

 1. Op welke wijze is het college in gesprek gegaan met de bewoners van de Aurelius e.o. in 
Elst na ontvangst van een lijst van handtekeningen van buurtbewoners, met informatie 
over de verkeerssituatie in hun woonstraten en op aanliggende kruispunten, die door hen 
als onveilig worden beschouwd ?; 

 2. Welke heldere afspraken zijn met de bewoners gemaakt over de manier waarop zij 
betrokken zouden zijn bij de afweging van mogelijke maatregelen ?; 

 3. Welke stappen zijn ondernomen om tot gezamenlijke inzichten over de verkeersveiligheid 
en mogelijke maatregelen te komen ?; 

 4. Met welke betrokkenen heeft het college overleg gevoerd ?; 
 5. Op welke wijze heeft het college een afweging gemaakt van de voorkeursmaatregelen, 

zoals die worden genoemd in het rapport van Veilig Verkeer Nederland ?; 
 6. Welk tijdpad over een besluitvorming is met de bewoners overeengekomen ?; 
 7. Hoe houden college en bewoners elkaar op de hoogte van mogelijke acties en/of 

maatregelen ?; 
 8. Is het college bereid op korte termijn opnieuw in overleg te treden met de bewoners van 

de Aurelius e.o. en de raad te informeren over de uitkomsten van dat overleg 3? 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Naam: E. Elbers (PvdA) 
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 Link naar beelden van onveilige verkeerssituatie: 

https://www.amazon.com/clouddrive/share/pZuqyx0mdXJsoYXDV9gn
OTOQmnW6gHc9zICYPfmmUNc  

https://www.amazon.com/clouddrive/share/pZuqyx0mdXJsoYXDV9gnOTOQmnW6gHc9zICYPfmmUNc
https://www.amazon.com/clouddrive/share/pZuqyx0mdXJsoYXDV9gnOTOQmnW6gHc9zICYPfmmUNc
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